

# RIVER WARD FESTIVALS



River Ward hosts more festivals and special events than any other ward in Ottawa, outside of the downtown core. We are a vibrant community that is blessed with green space and the Rideau River. It is a natural attraction to many organizations to host their event within our community. These spring and summer festivals and events are a prime opportunity to showcase the City's various cultural, religious, and sporting events within our community.

Listed below you will find information regarding **parking restrictions** that will be implemented from **June 21 to August 13, 2018\*** during scheduled festival dates. Please be mindful of the restrictions when considering where to park during this time.

## Parking Restrictions

As in previous years, parking restrictions will occur on the following streets during festival season:

- Blanchard Crescent
- Dupont Street
- Egan Road
- Flannery Drive
- Garner Avenue
- Gavin Street
- Hobson Road
- Lynhurst Avenue
- Malden Court
- Marble Crescent
- Mooney's Bay Place
- Nicholson Avenue
- Norberry Crescent
- Otterson Drive
- Ridgewood Avenue
- Sandhurst Court
- Springland Drive
- Walton Court
- Waterview Court

For more information, visit  
[www.RileyBrockington.ca](http://www.RileyBrockington.ca).

## Summer 2018 River Ward Festival Dates

**June 21-24 - Ottawa Dragon Boat Festival**, Mooney's Bay

**June 22-24 - Summer Solstice Aboriginal Festival**, Vincent Massey Park

**July 3-8 - Canadian Track & Field Championships**, Terry Fox Facility

**July 14 - HOPE Volleyball Summerfest**, Mooney's Bay Park

**July 18-22 - Ottawa Lebanese Festival**, 700 Ridgewood Avenue

**July 28 - National Capital Triathlon, Duathlon & Runs**, Mooney's Bay & Roadways

**August 11-12 - Jamday Festival**, Mooney's Bay Park

*\*Please Note: Bylaw Services has advised that the special festival parking restrictions will NOT be enforced outside of the above festival dates. Instead, regular parking restrictions will be applied.*

## Have an issue to report?

- Parking
- Noise
- Health and Safety
- Animals and Pets

**PLEASE CALL 3-1-1**



**If I can be of assistance, please contact my office.**

**613-580-2486 | [Riley.Brockington@Ottawa.ca](mailto:Riley.Brockington@Ottawa.ca)**

# FESTIVALS DU QUARTIER RIVIÈRE



Le quartier Rivière est le théâtre de plus de festivals et d'évènements spéciaux que tout autre quartier d'Ottawa, mis à part le centre-ville. Dynamique et bénéficiant de nombreux espaces verts et de la rivière Rideau, notre quartier est, pour une foule d'organisations, l'endroit tout désigné où organiser des activités. Ces festivals et évènements printaniers et estivaux sont l'occasion rêvée de présenter la diversité culturelle, religieuse et sportive de la Ville.

Vous trouverez ci-après des renseignements concernant les restrictions relatives au stationnement qui seront en vigueur du **21 juin** au **13 août 2018\*** les jours où se dérouleront des festivals. Veuillez en tenir compte lorsque vous vous stationnez durant cette période.

## Restrictions de stationnement

Comme les années passées, des restrictions de stationnement seront en vigueur durant la saison des festivals :

- Avenue Garner
- Avenue Lynhurst
- Avenue Nicholson
- Avenue Ridgewood
- Carré Malden
- Chemin Egan
- Chemin Hobson
- Cour Sandhurst
- Cour Walton
- Cour Waterview
- Croissant Blanchard
- Croissant Marble
- croissant Norberry
- Place Mooney's Bay
- Promenade Flannery
- Promenade Otterson
- Promenade Springland
- Rue Dupont
- Rue Gavin

Pour en savoir plus, rendez-vous à [RileyBrockington.ca](http://RileyBrockington.ca).

## FESTIVALS DU QUARTIER RIVIÈRE

**21 au 24 juin** – Festival Tim Hortons de bateaux dragons d'Ottawa, Baie Mooneys

**22 au 24 juin** – Festival autochtone du solstice d'été, Parc Vincent-Massey

**3 au 8 juillet** – Championnat canadien d'athlétisme, Installation d'athlétisme Terry-Fox

**14 juillet** – Tournoi de volley-ball HOPE, Parc Mooney's Bay

**18 au 22 juillet** – Festival libanais d'Ottawa, 700, avenue Ridgewood

**28 juillet** – National Capital Triathlon, Duathlon & Runs, Baie Mooneys et rues alentours

**11 et 12 août** – Festival JamDay, Parc Mooney's Bay

*\*Remarque : les Services des règlements municipaux ont fait savoir que les restrictions spéciales relatives au stationnement pour les festivals NE SERONT PAS appliquées aux dates autres que celles indiquées ci-dessus. Les restrictions habituelles s'appliqueront ces jours-là.*

## Un problème à signaler?

- Stationnement
- Bruit
- Santé et sécurité
- Animaux (domestiques ou autres)

**Téléphonez au 3-1-1.**



**Si je peux vous être utile, n'hésitez pas à communiquer avec mon bureau.**

**613-580-2486 | [Riley.Brockington@Ottawa.ca](mailto:Riley.Brockington@Ottawa.ca)**